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Rozbudowa Ośrodka Zdrowia w Wieliczce w 2021
roku

 

- Sytuacja związana z pandemią bardzo dużo nas nauczyła, pokazała jak ważne jest swoje
zabezpieczenie medyczne. Chcielibyśmy, żeby w naszym ośrodku zdrowia była możliwość
wydzielanie - w sytuacjach kryzysowych - miejsc dla pacjentów z Covid-19 o lżejszych
objawach.

Żebyśmy stworzyli alternatywę w sytuacji gdy szpitale krakowskie są przepełnione. W
naszych działaniach współpracujemy i konsultujemy się z dyrekcją Szpitala Specjalistycznego
im. S. Żeromskiego w Krakowie. Nasze działania będziemy jeszcze uszczegóławiać, ale dziś
możemy powiedzieć, że przystępujemy do nowych działań z zakresu opieki medycznej. -
wyjaśnia Burmistrz Wieliczki Artur Kozioł.


